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Резолуција о Косову је, упркос свим унутрашњим проблемима, ипак најважнија тема у
Србији. Њоме су се данас бавили како премијер, тако и начелник Генералштаба Војске
Србије и британски амбасадор.

  

Док председник Србије Борис Тадић и шефица европске дипломатије Кетрин Ештон у
Бриселу траже компромисно решење текста резолуције о Косову, премијер Србије
Мирко Цветковић је отварајући радове на изградњи прве фазе магистралног гасовода
МГ 11, изразио оптимизам да ће проблем брзо бити решен:

  

"Ја очекујем од 9. септембра да се усвоји наша резолуција, али да то буде текст који је
прихватљив за ЕУ и да на тај начин изађемо из овог проблема у коме смо се нашли".

  

А на отварању летње школе за демократију, британски амбасадор Стивен Вордсворт
поручио је да би се Србија нашла на путу изолације уколико би игнорисала ЕУ и радила
шта жели. Према његовој процени захтев Србије за чланство у Унији могао да буде
прослеђен Европској комисији до краја године, али само ако се постигне напредак у вези
са питањем Косова.

  

Вордсворт је рекао да постоји мишљење да се ЕУ уморила од проширења и да на нова
чланства треба сачекати неколико година док не прође криза и не стабилизују се нове
европске институције:

  

"Из тога, они који закључују да се проширење свакако никада неће догодити, сматрају
да Србија не мора много брине о неслагању са ЕУ и кажу: 'Зашто радити снажно са
организацијом која вам затвара врата пред носом'. По мом мишљењу то је бесмислица.
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Опасна бесмислица".

  

Примајући начелника Генералштаба Оружаних снага Португала генерала Луиша Пинта,
начелник Генералштаба Војске Србије, генерал-потпуковник Милоје Милетић указао је
на напоре које Влада и председник Србије чине да се дође до компромисног решења.
"Верујем да ће проблеми на Косову и Метохији бити решени мирним путем", оценио је
Милетић.

  

(VOA)
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